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Zápis ze zasedání  Rady  ÚOCHB AV ČR, v.v.i.

Datum: 8. září 2011

Přítomni: Jan Konvalinka, Tomáš Kraus, Irena Valterová, Miloš Buděšínský, Lubomír Rulíšek, Jitka 
Moravcová, Jana Hodačová

Omluveni: Antonín Holý, Hana Sychrová

Hosté:  Zdeněk Havlas

            

Program:

1) Sestavení a projednání plánu činnosti Rady ÚOCHB na zbytek jejího funkčního období
2) Příprava evaluací činnosti vědeckých týmů
3) Diskuse nad připomínkami vědeckých pracovníků ke Koncepci ÚOCHB
4) Různé

Zápis:

Ad 1) Funkční období této Rady ÚOCHB končí dnem 31.12. 2011. Do tohoto dne musí být známo 
složení nové Rady. Předběžný plán aktivit Rady pro zbylé období tedy mimo jiné zahrnuje následující 
kroky:

Schůzi VŠ pracovníků – přelom říjen/listopad

Aktualizovaný volební řád – listopadové zasedání (3.11.0

Volby Rady – do poloviny prosince

Rada chce rovněž provést inventarizaci své činnosti a uzavřít několik důležitých bodů: schválení 
Koncepce ÚOCHB, definici základního vybavení laboratoří, školení o bezpečnosti práce, financování 
činnosti servisních a vědecko-servisních skupin, a předat tak nové Radě co nejméně rozdělané 
agendy. Předseda Rady pak shrne působení rady do Závěrečné zprávy o činnosti Rady, která pak 
bude sloužit coby pracovní materiál Radě nové.

Ad 2) Ředitel ÚOCHB Zdeněk Havlas informoval členy Rady o evaluacích činnosti vědeckých týmů 
v období 2007-2011. Časový plán průběhu evaluací, který byla projednán s International Advisory 
Board  je následující:

Zpráva o činnosti skupiny a vědeckých výstupech sepsaná podle jednotného vzoru vedoucími 
skupin (odevzdání v první polovině prosince)

Peer-review odevzdaných materiálů (prosinec 2011 – únor 2012)

On-site visit členů IAB a ústní prezentace hodnocených (polovina března 2012)

Vyhlášení konkursu na uvolněné pozice (vzápětí, konkurs pak do konce června 2012)

Rada diskutovala možnost vypsat konkurs na jedno nebo dvě nové biochemické juniorské skupiny již 
koncem roku 2011, aby se tak umožnilo využití nových prostor v budově C.
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Ad 3) Předseda Rady seznámil členy Rady s řadou připomínek, podnětů, komentářů a návrhů, které 
vznesli pracovníci ÚOCHB ke schválenému textu Koncepce UOCHB. Rada si váží těchto připomínek 
a děkuje za ně. Pokud možno, bude se je snažit ve finálním textu Koncepce zohlednit, a proto svolává 
na Čt 22. září, 16h otevřenou diskusi na toto téma a pověřuje svého předsedu, Doc. Jana Konvalinku, 
aby na tomto jednání Koncepci ještě jednou představil a vysvětlil některé sporné body. 

Rada se současně shodla na změně v současném textu Koncepce. V části „Cíle ústavu –Mission“ 
bude formulace změněna na následující:

„Dosáhnout a udržet excelenci v oblasti základního výzkumu zabývajícího se molekulární 
podstatou chemických a biologických dějů, zejména v  chemické biologii, medicinální chemii a 
dalších příbuzných vědeckých disciplínách.“

Příští zasedání Rady ÚOCHB se koná ve středu 12. října v 8:30 hod.

Zapsal: L. Rulíšek, člen Rady

Schválil: Jan Konvalinka, předseda Rady ÚOCHB


